
PROTOKOL NrXV/2015
z obrad XV sesji Rady Gminy w Daszynie

odbytych w diiiu 25 sierpnia 2Q15r,

Ad.l
Przewodniczacy Rady —Marek Chwialkowski otworzyl obrady XV sesji Rady Gminy w

Daszynie.
Powital przyby-tych na obrady sesji: radnych, softysow, Wqjta -Zbigniewa Wojter? Skarbnika
Gminy-Danute Kaczmarek, Sekretarza Gminy- Mariusza Gralewskiego.

Przewodniczacy stwierdzil, ze sesja jest prawomocna do podejmowania uchwal, poniewaz
uczestniczy w niej 13 radnych tj.87% ustawowego sfcfadu Rady. Nieobecni radni: M.Grabowska i
B.Lukaszewski.

Ad. 2
Przewodniczacy przedstawil porzadek obrad:

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum.
2. Przyjecie porzzj-dku obrad.
3. Zapytania i wolne wnioski.
4. Sprawozdanie z dzialalnosci miedzysesyjnej Wojta Gminy Daszyna,
5. Sprawozdanie z dzialalnosci miedzj'sesyjnej komisji statych..
6. Podjecie uchwafy w sprawie zmiany WieloJetniej Prognozy Finansowej Gminy Daszyna na

lata 2015-2030.
7. Podj^cie uchwaiy w spra\\ae zmian do budzetu gminy Daszyna na 2015 rok.
8. Podjecie uchwafy w sprawie nabycia nieruchomosci grunto\vych polozonych w obrebie

Walew.
9. Podjecie uchwaty w sprawie okreslenia przystankow komunikac>jnych, ktotych

wlascicielem lub zarzadzajacym jest Gmina Daszyna i regulaminu korzystania z tych
obiektow.

10. Podjecie uchwafy w sprawie zasi^gni^cia od Komendanta Wojewodzkiego Policji
informacji o kandydatach na lawnikow.

11. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.
12. Przyj^cie protokolu z poprzedniej sesji.
13. Sprawy rozne.
14. Zakonczenie obrad.

Nie wprowadzono zmian w porzadku obrad.

Ad.3
Zgtoszono nastepuj^ce zapj'tania :

I/ Radna I.Zawadzka: Pan G.Gorka z Daszyny nadal nie otrzymai odpowiedzi w sprawie czesci
jego dzialki, na ktorej wybudowano drog£ dojazdowa do Gimnazjum w Daszynie.
Kiedy ta sprawa zostanie zalatwiona?
Drugie pytanie dotj'czy wymiany okien w lokalu grninnym zajmowanym przez Pani^ Anne
Kazmierczak w Daszynie.
2/ Sortys E.Zura\vicza: Nadal nie postawiono znaku z nazwq. miejscowosci ,,Siedlew" przy drodze
powiatowej. Dyrektor ZDP w £,eczycy spisat zgloszone uxvagi i nie z tym nie robi.
Przewodnicz^cy :Rozrnawialem telefonicznie z D}Tektorem ZDP w Leczycy. Nie mogl przyjechac
na sesje z powodu wyjazdu sluzbowego. Uzgodnilismy, ze wszelkie \vnioski zgtoszone na sesji
przez sohysow i radnych zostana^ zapisane i przekazane do Zarz^dn Drog Po\viato\vych w i-eczycy
w celu ich realizacji.
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Radni i sollysi zglosili nastepujace wnioski:
• naprawa przepustii w Goszczynnie przy sklepie,
• wyciecie krzakow przy drodze powlatowej Siedlew-Goszczynno-Gasiorow-Mazew,
• zakonczenie sprawy podtapiania posesji Pani Niedomagaly zamieszkalej Daszyna,
• postawienie znaku zakazu wjazdu pojazdow o duzym tonazu na parking w Mazewie,
• usuniecie krzakow przy drodze powiatowej Mazew- do drogi krajowej,
• naprawienie drogi na odcinku Mazew do drogi krajowej,
• napra\vienie chodnika w Daszynie k. GS ,,SCh" Daszyna (w chodniku powstala duza wynva po

zapadnietej studzience),
« dokonanie przegladu wszystkich drog powiatowych pod katem wycinki krzakow,
» umieszczenie przy drogach powiatowych tabliczek z miejscowosci^ i numerami posesji,
• postawienie znaku informacyjnego z nazw^ miejscowosci Siedlew,
• przestawienie znaku informacyjnego z nazwzj. miejscowosci Goszczynno.
3/Pan M.Bartniak: Prowadze sklep w Opiesinie. Kupitem kosz na odpady szklane przy sklepie.
Do mojego kosza wtrzucaja^ odpady szklane okoliczni mieszkancy, ktorzy nie plac% opiaty za odbior
odpadow. Kosz zapemia si$ w ci^gu kilku dni. Odbior odpadow szklanych odbywa si? , co kilka
miesiecy.Place za wywoz smieci, a musz? wozic szklo do kosza na osiedlu w Kutnie gdzie
mieszkam. Powinna bye z\\i^kszona czestotlivs'osc odbioru odpadow w naszej gminie. "Nalezy
przeprowadzic kontrol? frf:amosci przez mieszkancow za odpady. Wielu z nich nie r^aci tylko
podrzuca do kosza przy moim sklepie.
Sekretarz Gmmy: Wszyscy mieszkancy obj^ci Scj Ojplat^ za odpady.
4/Radny J.Kaczmarek: Zniszczona jest droga asfaltowa przez Nowy Slawoszew. Powstaty duze
wyrwy w asfalcie i na poboczach.
Druga sprawa to brak nadzoru nad praco\vnikami pracuj^c3Tni na rzecz gminy, a zatrudnionymi
przez PUP w Leczycy. W godzinach pracy chodz^ pijani.
5/Radny M, 823011 an ski: Pod drog% gminn^ w Lubnie koto Pana Sikorskiego zanvany jest przepust.
61 Radny J.Kiiiski; Jest juz koniec sierpnia \viec pytam jak przedstawia sie sprawa napraw
\\ykonywanych przez Pana Melk§. Jakie obecnie w>'konuje prace na zlecenie gminy. Jezeli takie
prace wykonuje, to kto mu je zlecil?
7/Sortys E,Zurawicz: Kiedy bedzie wreszcie naprawiona przydomowa oczyszczalnia sciekow u
Pani Wicinskiej w Goszczynnie?

Ad.4
Wqjt przedstawil sprawozdanie z dziatalnosci mi^dz>rsesyjnej, ktore stanow zalzjcznik do
protokoln.
Radny J.Kinski poruszyl lavestie dalszej wspolpracy z fmnami MATEX i PROTART.
Wojt odpowiedzial, ze jest to kont>Tiuacja realizacji zadania w ramach tego samego wniosku .
Zadanie bylo od poczatku nadzorowane przez Firme PROTART wi$c nie logiczne jest teraz zlecac
innej firmie. Dotychczas realizacja projektu byla prowadzona prawidJowo. Zwrocona bedzie
szczegolna uwaga na prowadzenie wlasciwego nadzoru,

Ad.5
Komisja Socjalno-Bytowa przedstawila protokol z posiedzenia odbytego w dniu 24 k\vietnia 2015
r. z temat: ,,Swietlice i straznice na terenie gminy oraz ich iizytko\vanie przez mieszkanco\v"
Komisja Rozwoju Spoleczno-Gospodarczego przedsta\vila protokol z posiedzenia odbytego w dniu
23.06.2015 r. z tematem: Stan zalesien i zadrzewien, proceduiy przy zez^voleniu na wycinke^ drzew.
Radny T.Dymny zapytaJ czy \vykorz>'stywane s^ do przesyhi internetu, anteny zamontowane na
dachach budynkow uzytecznosci publicznej na terenie gminy?
Wqjt odpowiedzial, ze anteny zainstalowala firma w ramach realizacji programu maj^cego na celu
likwidacje ,Jbial}'ch plam" to znaczy miejsc gdzie nie ma dostepu do internetu szeroko pasmowego.
Obecnie zmieni-la sie firrna, ktora nadzoruje zamontowane anteny.



Gmina miala zagwarantowany bezplatny dostejj do szeroko pasmowego lacza internetowego.
Radny J.Kinski mial watpliwosci co do jakosci dzialania anten.

Ad.6
Skarbnik Gminy przedstawila uchwal? Nr XV/72/2015 w sprawie zmian w wieloletniej Prognozie
Finansowej Gminy Daszyna na lata 2015-2030.
Radny J.Kinski zapytal czy k\vota 60.000,00 zl zostal juz \vydatkowana.
Wojt odpowiedzial, ze nie zostala wydatkowana wiec chwilowo zostala przesunietajako zadanie
wieloletnie.
Przewodniczacy Rady zapytal czy te pieniadze wroca^ na paragraf z ktorego zostaj^ przesuniete?
Wojt odpowiedzial, ze ssj. to wartosci kosztorysowe, po rozstrzygni^ciu przetargu muszg. bye
urealnione.
Jezeli chodzi o zadnie uzbrojenla terenow inwestycyjnych to inwestor dziatek za Gruau w Daszynie
zadeklarowal dobrowoln^ wplate do budzetu gminy w kwocie 1.050.000,00 zl. Wklad wlasny
gminy b^dzie pochodzil wlasnie z tych pieniedzy, W raniach tego zadania gmina uzbroi dziaiki
gminne za Gruau i dzialke^ za blokami wzdJuz drogi krajowej. Przy realizacji uzbrojenia terenow
duze znaczenie ma fakt poprowadzenia linii gazo\vej.
Radny J.Kinski za zapytat kto ustalil \vysokosc dobrowolnej wplaty 1050.000 zl. Zdaniem radnego
powinna to bye kwota wyzsza, aby gmina w razie czego nie musiala dokiadac ze swojego budzetu.
Przewodniczacy Rady zapytal czy jest spisane porozumienie dajace pewnosc przekazanla przez
inwestora dobrowolnej wplaty?
Wojt powiedzial, ze gmina najpierw musi miec pot\vierdzenie otrzymania dofmansowaniana
realizacj^ tego zadnia i dopiero uzgadniac kwestie finansowe.
Radny J.Kinski byi zdania, ze najpierw powinno bye zapewnienie o dokonaniu dobrowolnej wplary
i to w kwocie \vyzszej niz obecnie wymieniona w uchwale.
Radny T.Dymny stwierdzil, ze nie nie wiadomo o tym inwestorze. Nie ma informacji co planuje na
dzialkach przewidzianych pod uzbrojenie. Powinien pojawic si? na sesji i przedstawic radnym
swoje plany inwestycyjne i co moze zaoferowac gminie. Na razie to radni slysza^ tylko slowa Wqjta,
ktore nie s^ niczym potwierdzone.
Radny J.Kinski stwierdzil, ze nie ma zadnej gwarancji, ze powstanie tarn jakis zaklad. Moze bye
tak, ze gmina uzbroi dzialk? a inwestor sprzeda j^ komus innemu duzo drozej niz kupil.
Wo it powiedzial, ze inwestor prowadzi juz zaawansowane prace zwiazane z opracowaniem
wymaganej dokumentacji. Jest to inwestor, o ktorego zabiegalo wiele gmin. Wybral lokalizacj?
w gminie Daszyna. Przyst^pujac do okazji omawianej inwestycji gmina rozbuduje siec gazow%
wodociagow^ i kanalizacyjna. Zdaniem Wojta jest to duza szansa rozwoju gminy.
Radny T.Dymny zgtosil wniosek o zaproszenie wspomnianego inwestora na sesje. Aby przedstawil
szczegoly planowanego przedsiewzi^cia tak jak uczynili to przedstawiciele firm od budowy farm
>viatro\vych.
Radny stwierdzil, ze jak byli ch^tni na kupno dzialek budowlanych w Daszynie to Wojt nie
planowala uzbrojenia terenu, Pojawil sie nieznany inwestor i Wojt od razu podejmuje dzialania w
kierunku uzbrojenia terenow inwestycyjnych.
Radny H.D4browski zapytal czy wiadomo co tu b^dzie robione. Czy jest juz projekt
technologiczn}^. Czy wiadomo co tu bedzie. Po\viela si$ sytuacja v^'pisywania do budzetu kwot,
ktore s^ niepewne. Uchwata w takiej postaci z pe\vnosciq. bedzie uchylona przez RIO.
Radny zapytal jaki zwiazek ma dzialka 114/2. W jakim celu jest uj^ta do uzbrojenia.
Wojt powiedzial, ze jak zostanie wykonane Lizbrqjenie terenu to moze znajdzie sie chetny inwestor
na kupno. Jest to dzialka za blokarni wzdl'uz drogi krajowej.
Soltys D.Kaczmarek po\viedzial, ze odbywa si? nielegalne \vydob}'cie kruszywa z dzialki
planowanej do uzbrojenia. Naruszenia dzialki grninnej dokonal wlasciciela sasiedniej dzialki.
Radnv J.Kinski zapi'tal po co w takiej sytuacji uzbrajac dzialk?, ktora jest rozkopana.



Wojt powiedziat ze jezeli b$dzie wola Rady na realizacje tego prqjektu, to inwestor pojawi si? na
spotkaniu. Na dzialkach za Gruau jest planowana budowa chlodni na produkty rolne. Nie bedzie
tarn zadnych negaty\vnych skutkow oddzialywania na srodowisko. Nie bedzie szkodHwych
odpadow. Be4a przywozone gotowe poiprodukty \ celu paczkowania.
Powstanie takiego zakladu bedzie z korzyscia dla gminy, a szczegolnie dla mieszkancow z racji
nowych miejsc pracy.
Przewodniczacy stwierdzil. ze ta kwestia powinna bye przedstawiona radnym do dyskusji na
poprzedniej sesji, aby mieli czas na przeanalizowanie wszystkich aspektow za i przeciw.
Wojt powiedzial, ze ogloszono nabor wnioskow dajac krotki termin sktadania wnioskow.
Ostateczny termin upfywa 27 sierpnia 2015 r. Dopiero teraz znane s^ szacunkowe koszty.
Na opracowanie calej dokumentacji wymaga czasu. Jezeli nie podejmiemy decyzji o przystapieniu
do tego projektu tracimy 60.000 zl
Radny J.Kinski stwierdzit, ze to chyba nie jest \vina Rady. Trzeba bylo rozniawiac na ten temat
wczesnlej. Rada wyrazifei by swoja vvole i Wojt wiedziaJby co ma robic. Przedstawia sie radnym tak
istotne decyzje do podjecia w ostatniej ch\vili.
Radny T. Dymny stwierdzi^ ze rada ma uzasadnione watpliwosci czy rozpoczynac kolejna
inwestycje. Jest 1yle nie zakonczonych dzialan. Na przj'klad paiac w Daszynie, budynek w
Drzykozach. Caly czas sie goni w kierunku, ktory komus odpo\viada.
Wo it stvvierdzil, ze rada godzac sie na poprzedniej sesji na wpro\vadzeme tego zadania w WPF-ie
dala przyzwolenie na konkretny kierunek dzialania. Wyrazila zgod^ na aplikowanie o srodki na
rea3.izacje iizbrojenia terenow inwestycyjnych.
Radny H.Dabrowski st\vierdziJ, ze rada nie jest na biezaco informowana o planach inwestycyjnych .
Radny wnioskowal, ab>f kazde zmiany w WPF z\viazane z nowymi inwestycjami byry szczegolowo
rozpisywane, aby radni mieli pema wiedz? na temat tego co si$ dzieje.
Zakonczono dyskusj?
Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie uchwale Nr XV/72/2015 w sprawie zmiany wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Daszyn a na lata 2015-203 0.
Wynik gtosowania byl nast^puj^cy;
Za 2 glosy
Przeciw 5 glosow
Wstrz^'muj^ce 6 gtosow
Uchwala zostala odrzucona wiekszoscia glosow.

Przewodniczacy Rady poprosii Sekretarz, aby odpowiedzial na zgk>szone wczesniej pytanie: ,;Jakie
gmina ma korzysci z masztow interaetowych postav.'ionych na budynkach uz '̂tecznosci
publicznej".
Sekretarz poinformowal, ze maszty posta\vila finrta PROFIT Group. Maszty miary zape\vnic
dost^p do internetu szerokopasmowego mieszkancom gminy. Glownie w miejscach gdzie wczesniej
nie byto takiej mozliwosci. Byto to zadanie realizowane w ramach projektu ze srodkow unijnych.
Radny J.Kinski zapytaJ kto \v>'dal pozwolenie na postawienie masztow. Firma wzi^la pieni^dze z
unii, a maszty stoj^ na budynkach gdzie nawet nie ma dost^pu do pradu wi^c nie moga dzialac.
Wynika z tego, ze iirma nie miaJa zamiaru zapewnienia dostepu do internetu. Radny zap3'tai,
o korzysci dla gminy?
Radny H.Dabrowski zapytal na jakich warunkach gmina udostepm'la dachy pod maszty. Czy radni
moga^ zapoznac si$ z zawarta umow^.
Radny T.Dymny stwierdzil, ze maszty stoja juz okoio 5 lat. Czy firma placi gminie podatek lub
dzierzawe.
Sekretarz powiedziai, ze maszty posiadaj^ instalacje odgromow^.. W kwestii odbioru gmina nie byla
strong. Wi^c nie miata \vpfy\vu na jakosc wykonanej instalacji. Jest porozumienie z Firaia PROFIT
Group, a obecnie z Firma INM Gizyce. Gminy po\vinny prowadzic dzialania na rzecz x^kluczenia
informatycznego poprzez zapewnienie dostepu do internetu.
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Operator Multimedia nie dawal takiej mozliwosci .Firma w zalozeniach realizacji tego projektu
miala zapewnic dostep do internetu mieszkancorn gminy. Projektem tym zostai objeta miedzy
innymi Gmina Leczyca.
Soltys D.Kaczmarek proponowal przekazanie infonnacji do instytucji dotujacej, ze nie zostal
osiagniety eel projektu.
Radny T.Dymny zglosii \vniosek o zaproszenie na sesje przedsta\viciela Finny INN Gliwice w celu
wyjasnienia wszelkicb niejasnosci.

Ad. 7
Skarbnik Gminy przedstawila uchwal? Nr XV/72/2015 w sprawl zmian do budzetu Gminy Daszyna
na rok 2015.
Przewodniczacy zapytat czy jest analogia w przyjmowaniu zmian w budzecie skoro odrzucono
zmiany w WPF-ie. Glownie chodzi o zmiany w \v>'datkach na uzbrojenie terenow.
Skarbnik odpowiedziala, ze nie przeszkadza bo wydatki majatkowe ogolem sie nie zmieniaja^
Nie zgloszono \viecej uwag.
Przewodniczacy poddat pod giosowanie uchwateNr XV/72/2015 w sprawie zmian do budzetu
gminy Daszyna na rok 2015.
Wynik gtosowania :
Za 0 glosow
Przeciw 5 glosow
Wstrzymuj^ce 8 gtos6\v.
Uchwala zostala odrzucona \viekszoscia glosow.

Ad 8
Przewodniczacy poprosil Wojtao omo\vienie uchwaiy Nr XV/72/2015 Podjecie uchwaly w sprawie
nabycia nieruchomosci grunto\v3fch polozonych w obrebie Walew.
Wojt sUvierdzi^ ze podejmowanie tej uchwaly w sytuacji odrzucenia zmian do WPF-u i zmian do
budzetu gminy na 2015 rok jest pod znakiem zapytania.
Radny KPabrowski zap^al jaka powierzchnia jest konieczna do poprowadzenia uzbrojenia.
Wojt powiedzial:, ze do zrealizowania takiej inwestycji potrzebne jest 0,30 ha.
Radny J.Kinski zapytaJ czy po zakonczeniu inwestycji odsprzedamy tq. dziaJk?.
Woit odpo\viedzial, ze dzialka musi bye odsprzedana w trybie przetargowym. Takie s^ zalozenia
projektu.
Radny Cz.Bartniak sUvierdzi}, ze jaki ma sens dyskusja skoro nie przyjeto zmian do WPF-u.
Zakonczono dyskusj^.
Przewodniczacy odczytal uch\vaJe Nr XV/72/2015 Podjecie uchwaly w sprawie nabycia
nieruchomosci gruntowych polozonych w obrebie Walew i poddal pod gtosowanie.
W^Tiik glosowania:
Za 0 glosow
Przeciw 5 gtosow
Wstrz^TQuj^ce 8 glosovv.
Uchwala ̂ viekszosci^ gfosow zostal odrzucona.

Ad.9
Przewodniczacy odczytal uchwaly Nr XV/73/2015 w sprawie okreslenia przystankow
komunikacyjnych, ktorych wlascicielem lub zarz^dzaj^cym jest Gmina Daszyna i regulaminu
korzystania z tych obiektow.
Sckretarz po^dedziat, ze w zwi^zku dowozem uczniow realizewany jest przez zakup biletow
miesiecznych z PKS-u musz^. bye \vyznaczone przystanki przy drogach gminnycb .
Radny H.Pabrowski zapytal czy skoro jest mowa o transporcie publicznym b^dzie mogty z niego
korzystac kazdy?
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Sekretarz odpowiedzial. ze jezeli bedzie wolne miejsce i po wykupieniu biletu,
Zakonczono dysfcusj?.
Przewodniczacy poddai pod gtosowanie uchwaie NrXV/73/2015 w sprawie okreslenia
przystankow komunikacyjnych, ktorych wlascicielem lub zarz^dzaj^cym jest Gmina Daszyna i
regulaminu korzystania z tych obiektow.
Uchwate urzvieto jednogtosnie 13 gfosami ..za".

Ad. 10
Przewodniczacy poprosit o odczytanie protokoiu z posiedzenia Zespotu opiniuj^cego kandydatow
na Jawnikow.
Radna J.Cichoiiska odczytaJa protokol zespoiu .
Przewodniczacy odczytai uchwal? Nr XV/74/2015 w spra\vie zasiegniecia od Komendanta
Wojewodzkiego Policji informacji o kandydatach na iawnikow.
Nie ze^oszono uwag do uchwaly.
Przewodniczacy poddal uchwale pod glosowanie.
Uchwafe przyjeto jednoidosnie 13 t^osami ..za".

Ad.ll
Wojt udzielit odpowiedzi na pytania zgtoszone w punkcie 3;
I/ Pan G.Gorka twierdzi, ze zawart ustn^ ugode z niezyj^cy juz Stanistawm Urbanskim owczesnym
Wojtem Gminy na oddanie fragmentu swojej dzialki pod droge do grmnazjum.
Teraz w zamian chce przekazania mu na wiasnosc czesc dzialki na ktorej znajduje sie oczyszczalnia
sciekow w Daszynie. Jest to sprawa powi^zana z Panem Szczotarskim, ktory kupil grunt od Pani
Bozeny Gorki i okazalo sie, ze nie ma dojazdu. Chce ustanowienia sluzebnosci dojazdu przez
dziatke, na ktorej znajduje sie oczyszczalnia. 84 to dose zawile sprawy.
Sprawa ^aniany okien u Pani Kazmierczak bedzie rozpatrzona.
2/Wszystkie zgloszone postulaty zostan^ przekazane do Dyrektora Zarz^du Drog Po\\dato\\'ych w
leczycy.
3/ Ubytek w asfalcie na drodze przez Nowy Slawoszew bedzie uzupelnion}'.
4/Sprawa zarwanego przepust wLubnie bedzie ^jasniona.
5/Pan Melka jeszcze nie wykonal wszystkich napraw usterek w Osrodku Zdrov-aa w Maze\vie, ale
do konca sierpnia jest kilka dni.
Radny J-Kinski stwierdzil, ze Pan Melka otrzyma} ostatnia szanse do korica sierpnia br. .Tezeli sie
nie wj'wiaze nie wolno rnu zlecac kolejnych pac na terenie gininy.
6AV kwestii oczyszczalni przydomowych jest problem z wyegzekwowaniem od wykonawcy
napra\ gwarancyjn}'ch. Z^oszono sprawe do ubezpiecz '̂ciela. Nie wczesniej rue mozna zrobic bo
ubezpieczyciel musi miec wgl^d jakiego rodzaju sq. usterki.
7/Wszyscy mieszkaricy objeci s^ oplata^ za odbior odpadow. Gmina nie ma wptywu na fakt
podrzucania smieci do prj^vamego kosza.
Sortysi obecnie zbieraj^ optaty \viec maja orientacje jakto wygl^da.
Dyskutowano na temat odbioru odpadow komunalnych.
Sohys R.Krokos stwierdzila, ze sottysi otizjinali nie kompletne ^'ykazy. Brakaje nazwisk
mieszkancow.
Wo jt odpo\viedzial, ze bedzie wyjasniona kwestia naruszenia dzialki gmimiej przez Firm$ ROMEX
wydobywaj^cej kruszywo w Walewie.
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Przyjeto protokol z poprzedniej sesji.

Ad.13
Woit poinformowal, ze 6 wrzesnia 2015 r. odb$d$ sie dozynki gminno-parafialne w Starym
Stawoszewie.
Wojt powiedzial, ze sklada wniosek o zwoianie nadzwyczajnej sesji Rady Gminy w zwiazku z nie
przyj?ciem na dzisiejszej sesji trzech uchwal, ktore 53, kluczowe do zlozenia wniosku o
dofmansowanie uzbrojenia terenow inwestycyjnych. Termin uplywa 27 sierpnia 2015 r.
Przewodniczacy Rady powiedzial. ze sesja najwczesniej moze sie odbyc 28 sierpnia 2015 r.
Radny J.KMski czy na nadzvo^czajna sesje przyjad^ pizedstawiciele inwestora na dziatkach za
Gruau, ktory to deklaruje dobrowolna wplat§.
Wojt zapewnil, ze prz>'jadq, na sesje.
Radny J.Kinski podkreslil, ze na sesj? maja bye przygotowane dla radnych wszelkie szczegoty
kosztorysowe.
Woit po\vledziai ze s^ to bardzo duze pieni^dze dla gminy i trzeba z tej szansy skorzystac.

e Radnv J.Kaczmarek stwierdzil, ze po raz kolejny sesja jest zwolana w ostatniej ch^dli i stawia si?
Kad? przed koniecznosciq podj^cia uchwat. Trzeba zwotywac sesje dwa dni wczesniej i wowczas
b^dzie czas na dyskusje^ poprawki i jezeli zajdzie koniecznosc zwoianie kolejnej sesji. Podobna
sytuacja byla z uchwalaniera budzetu na 2015 r.
Radny T..Dvmny zaproponowal, aby inwestor przekazal te dzialki nieodj^atnie na rzecz gminy.
Takiej deklaracji radni oczekuj^ na maj^cej odbyc sie nadzwyczajnej sesji. Skoro gmina ma
obdarzyc inwestora zaufaniern, to on tez powinien uczynic gest w naszym kierunku
Wojt po\viedzial, ze Gmina po zakonczeniu uzbrojenia musi te dzialki odsprzedac na cele
inwestycyjne. Takie s^ zlozenia tego projektu. Wszystkie uzbrojone dzialki w ciagu pi^ciulat
gmina musi sprzedac pod inwestycje.
Radny J.Kinski podkreslil, ze dobrowolna \vplata ma bye w wyzszej k\vocie niz 1050.000 zl i nie
wolno zatrudniac przy realizacji tego projektu Firmy PROTART.
Prze\Nfodmczacy poddal pod glosowanie wniosek Wojta o zwoianie nadzwyczajnej sesji w dniu 27
sierpnia 2015 r.
Wniosek zostal przyjety wi^kszosci^ glosow
Przewodniczacy oglosil: 15 minutowa przenve w obradach sesji w celu przygotowania dokumentow
na nadzwyczajng. sesje.

Mk Wzno\viono obrady. Obecnj^ch na sali 12 radnych. Nieobecni radni: Grabowska. Lukaszewski,
Kaczmarek.
Przewodniczacy odczytal opinie radcy prawnego do zlozonego przez radnego D^browskiego
projektu uchwary w sprawie odwolania Przewodnicz^cego Rady.
Radny H.Dabrowski zap)4al Sekretarza Gminy o szczegoty uniewaznienia przez RIO uchwaly AV
sprawie inkasa dla soltysow.
Sekretarz odpowedzial, ze byl na zwolnieniu lekarskim i jeszcze nie zd^zyl skontaktowac si? z
Panem Drozdowskiin, aby omowic szczegoiowo postawione zarzuty.

Ad. 14
W zwiazku z wyczerpaniem porzq.dku obrad Przewodniczacy zamknal XV sesje Rady Gminy
w Daszynie.
Protokolowala:
D. Kazm ierczak


